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خضریان در تشریح جلسه کمیسیون اصل ۹۰ که با وزیر راه و شهرسازی عنوان کرد: 

ارائه ناقص اطلاعات از سوی برخی دستگاه ها مانع 
راه اندازی سامانه املاک و اسکان

سخنگوی کمیسیون تلفیق خبر داد:

بررسی ۷۰۰ هزار میلیارد تومان درآمد مالیاتی دولت در سال ۱۴۰۲

سعیدی نماینده مجلس :

نهادهایی که شفافیت مالی ندارند، 
مشمول ریاضت اقتصادی شوند

سرویس سیاسی- معین الدیــن سعیدی درباره 
افزایش بودجه صداوســیما در لایحه بودجه ســال 
۱۴۰۲ و بیانیه این سازمان در این خصوص گفت: به 
نظر ما بودجه صداوسیما در لایحه سال آینده افزایش 
غیرقابل قبولی پیدا کرده اســت. اولاً در بیانیه اعلام 
کردنــد جیغ بنفش معاندیــن از این موضوع درآمده 
اســت، اتفاقا من معقتدم ندای اعتراض بســیاری از 
مــردم مناطق محروم از ایــن افزایش بودجه درآمده 
اســت، زیرا در شــرایطی که بــا محدودیت بودجه 
مواجه هستیم، علی القاعده باید نهادهایی که تاکنون 
درباره عملکرد خودشــان پاسخگو نبودند، شفافیت 
مالی ندارند و کارکردشان مشخص نیست، مشمول 

ریاضت اقتصادی قرار می گرفتند.
این نماینده مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: 
سوالم درباره افزایش بودجه صداوسیما از مسئولین  
این است در شرایطی که بودجه این سازمان شاید ۱۰ 
درصد همین میزان بوده چه عملکردی داشته اند؟ در 
راســتای بیانات مقام معظم در خصوص تاکیداتی که 
داشــتند، خروجی و نتیجه کارشان چه بوده است؟ 
عملکرد این سازمان در جهت تبیین مواضع انقلاب 

اسلامی چه بوده است؟
وی بــا بیان اینکــه در چنین شــرایطی که ما 
محدودیت منابع مالی داریم بســیاری از پروژه های 
عمرانی مانند حوزه ســواحل مکران دارای مشــکل 
اســت، این افزایش برای چیســت؟ عنوان کرد: به 
گفته خود دولت  ۱۶۰۰ تخت بیمارستانی در جنوب 
سیستان و بلوچستان کم داریم و بهانه شان این است 
که بودجه و اعتبار نداریم، در این شــرایط که بودجه 
بایــد صرف حوزه درمان، آموزش و راه شــود چرا 
باید اعتبار سازمان صداوســیما را این گونه افزایش 
دهیــم؟ این اعتراض صرفاً به قول آقایان جیع بنفش 

معاندین نیست، دلســوزان نظام می گویند این همه 
اعتبار و بودجه ای که تا امروز صرف صداوسیما شده 
خروجی اش چیست؟ قطعا به عنوان یکی از خادمین 
ملــت تمام تلاش خودم را خواهم کرد که نه تنها این 
بودجه افزایش پیدا نکند بلکه مســئولان صداوسیما 
باید توضیح دهند تا الان این همه اعتباری که برای شان 

گذاشتند نتیجه اش چه بوده است؟
سعیدی درباره اصلاح ســاختار بودجه اظهار 
داشت: واقعیت امر این است که بحث اصلاح ساختار 
بودجــه که دولت روی آن تاکید داشــت، صرفاً یک 
حرف و شــعار بوده و عملا هیچ اعتقادی به موازین 

اصلاح ساختار بودجه وجود ندارد.
وی تاکید کرد: معتقــدم این افزایش بودجه ای 
که برای صداوسیما در نظر گرفتند باید صرف ایجاد 
زیر ســاخت های توسعه انســانی در مناطق محروم 
خصوصا سیستان و بلوچستان شود. انتظارم از رئیس 
صداوســیما این اســت که نامه ای به رئیس مجلس 
شــورای اسلامی و کمیسیون تلفیق بزنند و خودشان 
بگوینــد جای افزایش اعتبارات ســازمان عریض و 
طویل صداوسیما، این بودجه را صرف بحث آبرسانی 
به مناطق محروم، بیمارســتان ها و راه های روستایی 

برای استان سیستان و بلوچستان کنند.

ســرویس سیاسی- ســخنگوی کمیسیون 
اصل نود مجلس گفت:بر اســاس گزارش وزیر راه 
و شهرســازی شاهد عدم همکاری و یا ارائه ناقص 
اطلاعات از سوی برخی دستگاه ها هستیم که مقرر 
شــد کمیســیون در این خصوص با توجه به توان 

نظارتی خود موضوع را دنبال کند.
علی خضریان در تشــریح جلسه کمیسیون 
اصــل ۹۰ که بــا حضور وزیر راه و شهرســازی و 
معاونان این وزارتخانه تشــکیل شد، اظهار داشت: 
به منظور بررســی آخرین وضعیت سامانه املاک و 
اسکان، طرح نهضت ملی مسکن و بررسی پرونده 
نقاط حادثه خیز جاده ها و اصلاح آن ها، جناب آقای 
بذرپاش در کمیسیون اصل ۹۰ حاضر و توضیحاتی 
را بــه تفصیل در خصوص ایــن موضوعات ارائه 

کردند.
وی افزود: در موضوع سامانه املاک و اسکان 
با توجه به گزارش ارائه شده آخرین به روزرسانی ها 
در ســامانه از ســوی وزارتخانه انجام شــده و تا 
به حــال ۳ میلیون داده بر روی ســایت بارگذاری 
شــده است که شــامل اطلاعات مالکین، اقامتگاه، 

از انواع ســکونت گاه ها و ... می شــود و جلساتی با 
دستگاه های اجرایی، نهادها و سازمان های مختلف 
مطابق مصوبات هیأت وزیران برای کسب اطلاع از 
وضعیت املاک برگزار شد. اما در برخی موارد شاهد 
عدم همکاری و یا ارائه ناقص اطلاعات از ســوی 
برخی دســتگاه ها هستیم که مقرر شد کمیسیون در 
این خصوص با توجه به توان نظارتی خود موضوع 
را دنبال و طی دو هفته شاخص های پیشرفت سامانه 
را تعیین کند.نماینده مردم تهران، ری، شــمیرانات، 
اسلامشــهر و پردیس در مجلس شورای اسلامی 
اظهار داشــت: وزارت راه و شهرسازی نیز موظف 
شــد طی دو هفته آینده فهرستی از دستگاه هایی که 
در زمینــه ارائه اطلاعات درخواســتی کوتاهی و یا 
عدم همکاری داشــته اند با تعیین نوع اطلاعات و 
میزان عدم همکاری در اختیار کمیسیون قرار دهند. 
همچنین گزارشی از آسیب شناسی اجرای سامانه با 
تعیین اختلالات و مسیر رفع آنها برای اجرای کامل 
سامانه به نحوی که در قانون پیش بینی شده در اختیار 
کمیسیون قرار گیرد و وزیر نیز مکلف شد مسئولی 
مشــخص برای سامانه املاک و اسکان و متمرکز بر 

روی این ســامانه تعیین کرده و طی یک هفته آینده 
ابلاغیه  ایشان را صادر نماید.

وی در خصــوص موضوع آخرین وضعیت 
اجرای نهضت ملی مســکن و گزارش ارائه شــده 
توسط وزیر راه و شهرسازی نیز گفت: آقای بذرپاش 
گزارش مشروحی در خصوص طرح ملی نهضت 
مسکن، میزان پیشرفت فیزیکی پروژه ها، ابزارهای 
اجرایی نهضت ملی مســکن اعــم از ارائه زمین، 
تســهیلات و ... ارائه کــرد. همچنین هدف گذاری 
آتــی این طرح نیز از دیگر موضوعات مطروحه در 
جلســه بود. سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰ مجلس 
تصریــح کرد: موضوع حمل و نقل کالا و بار و لزوم 
توسعه شرکت های بزرگ و هوشمندسازی حمل و 
نقل نیز بحث دیگری بود که در جلسه و با توجه به 
اهمیت آن مطرح شد و مقرر شد بهینه سازی حوزه 
حمــل و نقل کالا و بار و حــذف رانت ها و حذف 
دلال ها و واسطه گران و دریافت حق دلالی گزاف و 
همچنین نظارت بهتر بر مسیرهای رفت و آمد باری 
و رانندگان مورد توجه قرار گیرد و جلسه ای خاص 
این موضوع توسط کمیسیون و وزارتخانه تشکیل 
گردد تا مطالبات صنف شــرکت های حمل و نقل 
کالا بررسی شود. عضو هیأت رئیسه کمیسیون اصل 
نود مجلس با اشــاره به موضوع انتهایی جلســه در 
خصوص نقاط حادثه خیز جاده ای نیز گفت: با توجه 
به اینکه پیش از این کمیســیون اصل ۹۰ جلســات 
مختلف و متعددی را با حضور دستگاه های ذیربط 
از جمله سازمان راهداری، راهور، اورژانس، پزشکی 
قانونی و وزارت صنعت برگزار کرده، در جلسه امروز 
وزارت راه و شهرسازی گزارشی از آخرین وضعیت 
دوربین های کنترل ســرعت ارائه کرد و بحث عدم 
دریافت تأییدیه ســلامت دوربین ها و عدم ثبت کد 
جریمه توسط برخی دوربین ها و یا عدم فعال بودن 
برخــی دوربین ها علیرغم نصب در جاده ها و عدم 

ثبت تخلفات جاده ای بررسی شد.

سرویس سیاسی- سخنگوی کمیسیون تلفیــق 
بودجه ۱۴۰۲ کل کشــور از بررسی تحقق درآمدهای 
مالیاتی دولت در ســال آینده با حضور وزیر اقتصاد و 
رئیس ســازمان برنامه و بودجه خبــر داد و گفت: در 
لایحــه دولت حدود ۷۰۰ هزار میلیارد تومان درآمد از 
محل مالیات ها شناسایی شده است.رحیم زارع با اشاره 
به جلسه کمیسیون تلفیق بودجه با حضور سیدمسعود 
میرکاظمی رئیس سازمان برنامه بودجه و سیداحسان 
خاندوزی وزیر امور اقتصادی و دارایی، اظهار داشت: 
در این جلسه منابع درآمدی دولت از حیث درآمدهای 
مالیاتی در بودجه ۱۴۰۲ مورد بررسی قرار گرفت.وی 
با اشاره به اینکه مالیات یکی از مهمترین منابع درآمدی 
دولت در بودجه به شــمار می رود؛ افزود: مالیات های 
مستقیم، مالیات بر درآمد، مالیات بر اشخاص حقوقی 
و حقیقی و مالیات بر ثروت از جمله مباحثی بود که در 

این جلسه مورد بررسی قرار گرفت.

زارع با اشاره به افزایش منابع مالیاتی بودجه سال 
۱۴۰۲ تاکید کرد: این منابع مالیاتی از ۴۵۴ هزار میلیارد 
تومان در ســال جاری به نزدیک به ۷۰۰ هزار میلیارد 
تومان در سال ۱۴۰۲ رسیده است.این نماینده مجلس 
تاکید کرد: در این نشســت گفته شد که ۸۸۵هزار فرد 
حقوقی مالیات خود را طی ســه سال گذشته پرداخت 
نکرده اند که این منابع نزدیک به ۳۰ هزار میلیارد تومان 
است. همچنین ۳.۵ میلیون نفر از اشخاص حقیقی در 
طی سه سال گذشته مالیات خود را پرداخت نکرده اند 
و به نوعی فرار مالیاتی داشــته اند که مبلغ فرار مالیاتی 
ایــن افراد ۵۰هزار میلیــارد تومان بوده که در مجموع 
۸۰هزار میلیارد تومان از این دو منبع پایه جدید مالیاتی 
تعریف شده است.وی با بیان اینکه پیشنهاد دولت در 
زمینه کاهش مالیات بر تولید در لایحه بودجه ۷ درصد 
بوده است، افزود: کاهش مالیات بر تولید برای حمایت 

از تولید مد نظر قرار گرفته است.

این نماینده مجلس با بیان اینکه بیشــتر مباحث 
کمیسیون مربوط به بررسی کلیات لایحه بودجه است، 
خاطر نشان کرد: بیشتر مباحث نمایندگان در کمیسیون 
و در زمان بررسی کلیات لایحه بودجه مربوط به نرخ 
تــورم ۴۰ درصدی بودجه و موضوعات معیشــتی و 

حمایت از تولید و شاخص های کلان بودجه است.
وی با تاکید بر اینکه کمیسیون تلفیق بودجه تاکنون 
هیچ مصوبه ای نداشته است و فقط کلیات لایحه بودجه 
را بررسی خواهد کرد، اظهار داشت: اگر این لایحه مورد 
تایید کمیســیون و در صحن علنی هم مورد موافقت 
نمایندگان قرار گیرد، کمیســیون وارد جزئیات لایحه 
بودجه خواهد شــد و در آن زمان مصوباتی را مد نظر 
قرار خواهد داد.قرار است کلیات لایحه بودجه ۱۴۰۲ 
کل کشور در جلسه روز سه شنبه - ۲۷ دی - کمیسیون 
تلفیق به رای گذاشته شود و گزارش آن روز یکشنبه ۲ 

بهمن ماه در جلسه علنی مجلس ارایه شود.

یک نماینده مجلس گفت: در شرایطی که با محدودیت بودجه مواجه هستیم علی القاعده باید نهادهایی که تاکنون درباره عملکرد خودشان
 پاسخگو نبودند، شفافیت مالی ندارند و کارکردشان مشخص نیست مشمول ریاضت اقتصادی قرار می گرفتند.

ســرویس سیاسی-نایب رئیس 
فراکســیون انقلاب مجلس شــورای 
اســلامی گفت: دولت با تعیین قیمت 
۸۰ دلار برای فروش هر بشکه نفت از 
ارقام آرمانی فاصله گرفته اما در حوزه 
افزایــش مالیات هــا و تعیین نرخ ۲۳ 
هزار تومانی برای ارز نیازمند بازنگری 

هستیم.
محســن پیرهادی، در ارزیابی از 
ویژگی های لایحه بودجه سال ۱۴۰۲، 
بیــان کرد: یکی از نقــاط مثبت لایحه 
بودجه  ۱۴۰۲ تعیین نرخ واقع بینانه برای درآمدهای نفتی است، دولت با تعیین 
قیمت ۸۰ دلار برای هر بشــکه نفت از ارقام احتمالی و آرمانی فاصله گرفته و 

تلاش کرده با رویکرد واقع بینانه ای بخش درآمدی کشور را ببیند.
وی در ادامه با بیان اینکه تعیین نرخ قیمت ۸۰ دلاری برای نفت در بودجه از 
اثرات کاهش نرخ رشد اقتصادی در سطح جهان است، اظهار کرد: کاهش رشد 
اقتصادی در سطح جهان یکی از تبعات جنگ روسیه و اوکراین است و اگر این 
روند استمرار یابد همچنان رشد اقتصاد جهانی مخصوصا در کشورهای نوظهور 
در این عرصه روند کاهشی را خواهد داشت. یکی از پیامدهای این روند کاهش 
تقاضا برای خرید نفت  در عرصه بین المللی خواهد بود لذا در نظر گرفتن این 

مهم در تدوین لایحه بودجه سال آتی رویکردی درست است.
رد پای تورم ۴۰ درصدی در بودجه ۱۴۰۲

نماینده مردم تهران در مجلس با بیان اینکه برخی از کارشناسان اعلام کرده 
اند رقم بودجه در لایحه ۱۴۰۲ نســبت به ســال جاری ۴۰ درصد رشد داشته 
است، درباره تبعات این رشد ۴۰ درصدی بر اقتصاد کشور و کسری بودجه های 
مستمر دولت، تصریح کرد: نکته ای که در این بحث باید مورد توجه قرار گیرد 
این است که لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ با توجه به تورم ۴۰ درصدی از نظر ارقام 
واقعی اســت. افزایش ۴۰ درصدی سقف بودجه همان ۴۰ درصد تورمی است 
که اکنون در اقتصاد وجود دارد و از نظر قدرت خرید تغییری در ارقام بودجه به 
وجود نیامده است. بر همین اساس می توان گفت که لایحه بودجه سال آتی نه 
تنها تغییری با سال جاری نداشته بلکه اگر تا پایان سال تورم افزایش پیدا کند، 

بودجه ۱۴۰۲ کاهش هم پیدا کرده است.
پیرهادی در ادامه خاطرنشان کرد: افزایش ۴۰ درصدی سقف بودجه همان 
۴۰ درصد تورمی اســت که اکنون در اقتصاد وجود دارد و از نظر قدرت خرید 
تغییری در ارقام بودجه به وجود نیامده است چون نرخ تورم بالاست و نرخ ارز 
که دائما در حال افزایش است، قیمت تمام شده تولید را افزایش می دهد و این 
موضوع قدرت رقابت پذیری را کم می کند و خیلی از کسب و کارها نمی توانند 

در بازار حضور داشته باشند که همین مسئله به بیکاری دامن می زند.
نایب رئیس فراکســیون انقلاب افزود: باید دیــد الگوی منابع بودجه ای 
در بودجه ســال آینده چگونه بســته شده  است. مباحثی که این روزها در مورد 
بودجه نهادها و ارگان ها و اعلام سهمشان از بودجه مطرح می شود موضوعات 
حاشیه ای است و از آنجا که معضل اصلی  اقتصاد کشور در بخش های تولید، 
بازار، فروش و صادرات اســت باید بررسی کرد که این بخش ها چه سهمی از 

بودجه برده اند؟
 حاصــل افزایــش ۵۷ درصــدی نــرخ مالیــات تشــدید 

نارضایتی هاست
وی در ادامه با بیان اینکه بر اساس لایحه بودجه سال آتی قرار است مالیات 
۵۷ درصد افزایش پیدا کند و مردم باید نسبت به سال قبل بیشتر مالیات بدهند در 
حالی که حقوق کارکنان دولت  بر اساس همین لایحه رشد ۲۰ درصدی داشته 
اســت، بیان کرد: در روند افزایش مالیات ها و وعده دولت برای توزیع عادلانه 
درآمدها یک تناقض رویکردی بروز کرده است، افزایش مالیات منجر به توزیع 
عادلانه درآمد نمی شود چرا که افزایش نرخ مالیات ها مستقیم روی توان خرید 
مردم اثر می گذارد و منجر به کاهش قدرت خرید مردم به ویژه در  دهک های 
پایین درآمدی می شــود. نماینده مردم تهران در ادامه تصریح کرد: کنترل بازار 
و توجه به قدرت خرید مردم ضرورتی اساسی است که باید در روند تصویب 
بودجه سال آتی از سوی مجلس و دولت به صورت ویژه مورد توجه قرار گیرد، 
دهک های پایین و کم درآمد جامعه در شــرایط فعلی هم در تامین معیشــت با 

مشکل روبرو هستند و قشار زیادی را تحمل می کنند.
وی افزود: افزایش ۵۷ درصدی مالیات در کنار رشد حداکثر ۱۰ درصدی 
یارانه ها در بودجه سال آتی اقدام درستی حداقل در شرایط فعلی کشور نیست 
و حاصلی جز افزون شدن فشار به خانوارها و بروز نارضایتی های اقتصادی و 

معیشتی در جامعه نخواهد داشت.
بایدها و شایدهای تعیین نرخ دلار در بودجه

این عضو کمیسیون امور داخلی در ادامه با بیان اینکه قیمت دلار در بودجه 
ســال آینده ۲۳ هزار تومان در نظر گرفته شده است که  شکاف زیادی با نرخی 
واقعی آن دارد، تاکید کرد: این که برنامه دولت برای پرکردن این شکاف چیست 
و  چطور می خواهد و می تواند میان این فاصله توازن برقرار کند باید به صورت 
دقیق بررسی شود چرا که کسری بیش از ۲۰۰ هزار میلیارد تومانی دولت مشهود 
اســت و اگر این کسری به سال آینده منتقل شود باز هم شاهد التهاب و نوسان 
در بازارهای سرمایه ای خواهیم شد. پیرهادی در پایان با تاکید بر اینکه  بودجه 
باید با حداقل خطا و کمترین کسری تدوین شود و دولت در صورتی می تواند 
با اطمینان بگوید بودجه نوشــته شده کسری ندارد که سناریوهای احتمالی در 
عرصه اقتصادی را پیش بینی کرده باشد، تاکید کرد: حل مشکل کسری بودجه 
دولت با هدف کنترل التهابات بازار و کاهش یا حداقل کنترل نرخ تورم موضوع 
و دغدغه اساسی مجلس است که بیش از هر فاکتور دیگری در تصویب لایحه 

بودجه سال آتی مورد توجه قرار خواهد داد.

سرویس سیاسی-عضو کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ خاطر 
نشان کرد: افزایش متوسط ۲۰ درصدی حقوق کارکنان شاغل و بازنشسته هیچ 
تناســبی با تورم لجام گسیخته بالای ۴۰ درصد ندارد، دولت با افزایش مناسب 

حقوق ها ؛ بخشی از این تورم و گرانی ها را جبران کند.
حســین نوش آبادی افزود: وضعیت نابسامان قیمت ها و توزیع نامناسب 
نهاده های دامی و کشاورزی ، اقتضاء می کند با حذف کامل تعرفه های گمرکی 
واردات ، قیمت ها تعدیل و مدیریت شود و فشار های موجود به حداقل برسد.
رئیس مجمع نمایندگان شهرستان های استان تهران گفت: انتقال پروژه های 
عمرانی ملی به استانی در لایحه بودجه سال آینده ، ممکن است موجب کاهش 

اعتبارات و توقف اجرای این پروژه ها در سطح مناطق کشور شود.
نماینده مردم شهرســتان های ورامین ، پیشوا و قرچک در مجلس شورای 
اسلامی در خصوص معافیت پنجاه درصدی مدارس خیرساز از حق انشعابات 
آب و برق و گاز در لایحه بودجه سال آینده تاکید کرد ، این معافیت باید به صد 
در صد افزایش پیدا کند. عضو کمیسیون تلفیق لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ یادآور 
شد: خیری که میلیارد ها تومان برای ساخت مدارس به دولت کمک می کند ، 

چرا نباید از پرداخت حق انشعابات بطور کامل معاف باشد.
نوش آبادی در خصوص تامین مسکن رایگان برای والدین ۴ قلو به بالا در 
لایحه بودجه ۱۴۰۲ گفت: این قانون می تواند به والدین چهار فرزند نیز تسری 

پیدا کند تا مشوقی برای سیاست فرزند پروری در کشور باشد.

نایب رئیس فراکسیون انقلاب:

افزایش ۵۷ درصدی مالیات نارضایتی 
ایجاد می کند

عضو کمیسیون تلفیق لایحه بودجه:

دولت با افزایش مناسب حقوق ها؛ 
بخشی از گرانی ها را جبران کند

حقوق دخترش

فرزندان بی حجاب

۳ دسته هستند

به تصویب رسیده

»لانه جاسوسی ۲« 

کلاه سرمان نمی رود!

حکم اعدام 

علاقه هیلاری

مظهر شیطان

اخبار ویژه ...

اخباری مبنی بر اینکه دختر دهه هشــتادی یکی از اعضای شورای شهر 
تهران حقوق ۳۳ میلیونی از شــورا دریافت میکند در فضای مجازی منتشــر 
و همین خبر جنجال های زیادی را به همراه داشــت. در همین زمینه »مهدی 
چمران« رئیس شــورای اسلامی شــهر تهران گفت: کسی که عضو شورای 
شــهر می شــود می توانند رییس دفترش را با خودش بیاورد. این عضو شورا 
هــم دخترش را برای این کار با خود به شــورای شــهر آورد. به دلیل اینکه 
رییس دفتر یک ســری وظایف خاص دارد جایگاهش بالاتر از یک کارمند 
اســت اما براساس تصمیمات گرفته شــده فیش حقوقی این خانم ماه آینده 
اصلاح می شود و براساس جدولی که در شورا وجود دارد باید حقوق و مزایا 
دریافت کند. وقتی خبر حقوق ۳۳ میلیونی این خانم جوان را دیدم موضوع را 
پیگیری کردم و گفتند این فرد حقوق معوقه داشته و به همین دلیل این میزان 
حقوق را دریافت کرده اســت، حالا اینکه چرا این فرد حقوق معوقه داشــته 

باید بررسی شود.

سیدعلی خان محمدی، سخنگوی ستاد امر به معروف و نهی از منکر از 
امضای تفاهم نامه ای بین این ســتاد و قوه قضاییه و بســیج خبرداده تا در هر 
محله »مســاجد« محور اقدامات در حوزه »آسیب های اجتماعی« قرار گیرند. 
او در بخشــی از حرف هایــش گفت: »بی حجابی« یک »تخلف« اســت که 
»شورای عالی انقلاب فرهنگی« وظایفی را برای ستاد تعیین کرده که بنا به این 
اســتناد قانونی، فعالیت های ستاد امر به معروف ونهی از منکر، جهت گیری 
خواهد داشــت. نمی توانیم بخاطر حرف عده ای که دنبال بحث های رسانه 
ای و انتخاباتی هســتند، از انجام وظایفمان صرف نظر کنیم و در حوزه های 
مابه الاختلاف آمادگی مناظره با افراد مختلف را داریم. برای برخی از فرزندان 

مسئولان که در خارج از کشور بی حجاب شدند، پرونده تشکیل داده ایم.

ســید محمد صدر، عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام گفت : تیم 
مذاکره کننده جدید در ابتدای کار شــرایطی را روی میز مذاکره گذاشــت و 
فرصت طلایی برای به نتیجه رسیدن مذاکرات و احیای توافق هسته ای از بین 
رفت. آقای رییسی به من گفت من دستور دادم که مذاکرات احیای برجام به 
نتیجه برســد، اما واقعیت این است که برجام، مخالفان جدی در داخل دارد. 
می توان مخالفان را ســه گروه دانســت: برخی نیروهای امنیتی، کسانی که از 
تحریم ها ســود می برند و ســومین گروه افرادی که فهم درستی از سیاست 
خارجی و روابط بین الملل ندارند. وضعیت بسیار خطرناکی به خصوص پس 
از اعدام هایی که صورت گرفته برای موقعیت ایران در سطح بین المللی ایجاد 
شده است. فشار افکار عمومی باعث شده که دولت های آمریکا و اروپا جرات 
نمی کنند حتی از مذاکره با ایران درباره برجام سخن بگویند. روسیه به دنبال 
شریک جرم بود و ما را شریک جرم خود کرد. اصل بی طرفی ایران در جنگ 

اوکراین زیر سوال رفته است.

احمد نادری، عضو هیات رییسه مجلس می گوید: چیزی به اسم طرح 
صیانت از فضای مجازی در مجلس وجود ندارد؛ با توجه به اختلاف نظر در 
مجلس ترجیح داده شــد که این طرح کنار گذاشــته شود لذا به شورای عالی 
فضای مجازی ارجاع داده شد. بخش هایی از این طرح در این شورا به تصویب 

رسید و قاعدتا وارد مرحله اجرا می شود.

عبدالله گنجی، عضو شورای اطلاع رسانی دولت با اشاره به اعدام علیرضا 
اکبری و واکنش انگلیس به آن نوشــت: » »سفارت انگلیس جاسوس اکبری 
را جذب و برای خروجش از کشور سناریو سکته را طراحی و اسرار وزارت 
دفاع را... حالا بســتن ســفارت یا اخراج سفیر هیچ، لااقل بچه حزب الهی ها 
اینجا تاریخ را به هم پیوند دهند که این سفارت کارکردش در امتداد سفارت 

آمریکا است و میشود نام آن را همیشه لانه جاسوسی۲ گذاشت.«

حســینعلی حاجی دلیگانی عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی، 
درباره تغییرات لایحه بودجه ســال ۱۴۰۲ نسبت به بودجه امسال و همچنین 
شــفافیت بودجه ســال آینده اظهارکرد: باید گفت که هنوز برای اعلام نظر 
درباره بودجه ســال ۱۴۰۲ زود اســت و باید طی هفته های آینده های آینده 
و بعــد از بررســی های تخصصی درباره آن نظــر داد؛ اما به طور کلی تمامی 
مجموعه ها به ســبت شفافیت بیشتر پیش می روند و بودجه سال آینده نیز از 
این قاعده مستنثی نیست. عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: 
با وجود این که موضوع کالابرگ و بازگشــت قیمت ها به شهریور ۱۴۰۰ در 
قانون بودجه نیز بر آن تاکید شده بود، اما عملا این اتفاق نیفتاد و مردم از این 
موضوع گلایه مند هستند که البته گلایه مردم نیز درست است. به همین دلیل 
در جریان بررســی لایحه بودجه امسال تلاش خواهیم کرد این کلاه مجددا 

بر مجلس و مردم نرود.

حســین سرتیپی وکیل سامان صیدی )یاسین( خواننده رپ کرمانشاهی 
نوشت: پرونده موکل سامان صیدی )یاسین(برای رسیدگی مجدد به ایرادات 
هفتگانه دیوان عالی کشــور به دادســتانی ارجاع شد. به فرض انتساب رفتار 

ادعایی، مجازات وی اعدام تشخیص داده نشده است.

محمدجواد لاریجانی می گوید: ۴ هفته پیش خانم کلینتون یک سخنرانی 
داشــت، کلینتون یکی از تاثیرگذاران در سیاستگذاری دموکراتیک در آمریکا 
است در اظهارات اخیرش گفته است باید تماسمان را با جامعه روحانیت در 
ایران بیشتر کنیم و به آنها بگوییم که شما نترسید ما اصلًا قصدی برای اسلام 

نداریم فقط شما بر اعمال برخی از احکام اسلامی در ایران اصرار نکنید.

رسول فلاحتی  امام جمعه رشت در همایش پاسداشت »مقام مادر و روز 
زن« که با حضور بانوان نخبه، فعالان دینی و حوزه های علمیه، زنان جهادگر 
و کانون های فرهنگی و هنری مساجد در سالن اجتماعات حسینیه شاهد و 
ایثار رشت برگزار شد، اظهار کرد: انسانی که غصه دار است همواره با درد و 
دل کردن نزد یک اهل معرفت، آرامش می یابد و در این زمینه، روانشناســان 
دینی می توانند بسیار تاثیرگذار باشند. وی با اشاره به مشکلات و سختی های 
زندگی که پیش روی انســان ها قرار می گیرد، تصریح کرد: انسانی که در فراز 
و نشــیب های مختلف زندگی دچار خود فراموشــی نشده و در دنیا مردود 

نشود، هنرمند است. 
وی  جایگاه باعظمت زنان در جامعه اســلامی را مورد اشاره قرار داد و 
بیان کرد: مادر شهیدی که سه جوان دلاور خود را فدای راه خدا کرده می گوید 
»برای من دعا کنید« مایه افتخار و هنرمند اســت؛ این بانوان، هنرمندان تاریخ 
هســتند که به فکر آینده خود بوده اند. امام جمعه رشــت با اشاره به تذکرات 
آموزه های دینی و قرآنی درباره عقوبت کشف حجاب زنان در دنیا و آخرت، 
اظهار کرد: آن دسته از بانوان که با آرایش و کشف حجاب خودنمایی می کنند، 
متوجه نیستند که مظهر شیطان شده اند و این اشخاص در ابتدا خود و سپس 

جامعه را گرفتار می کنند.

واقعیــت امــر ایــن اســت که بحــث اصــاح ســاختار بودجه کــه دولت 
روی آن تاکیــد داشــت، صرفــاً یــک حــرف و شــعار بــوده و عمــا 
هیــچ اعتقــادی بــه موازیــن اصــاح ســاختار بودجــه وجود نــدارد.
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